

港鐵十二生肖紀念套票 (1998 – 2009)
1998 – 2009 MTR Twelve Chinese Zodiac Commemorative Ticket Set

訂購表格
Order Form

截止訂購日期 Deadline: 15.11.2009

- 本人欲購買「港鐵十二生肖紀念車票套裝* 1998 – 2009」
 I would like to order “1998 – 2009 MTR Twelve Chinese Zodiac Commemorative Ticket Set*”

每套價格 Unit Price Per Set	數量 Quantity	金額 Total Amount
HK\$680		HK\$
雜項收費 Miscellaneous Charge (請選其一 Please tick one)	<input type="checkbox"/> 紀念套票以速遞方式送出，訂購者須自付速遞費用。 Commemorative Ticket Set will be delivered by local courier service.	HK\$20
	<input type="checkbox"/> 請通知本人於辦公時間內到公益金辦事處領取紀念套票。 Commemorative Ticket Set to be collected at Chest office upon notification.	
	合計 Total	HK\$

*紀念車票只供收藏，不能用作乘車之用。

Tickets are for collection purposes only. They cannot be used for MTR rides.

- 本人不參與此項活動，但會捐贈港幣_____元予香港公益金。
 I cannot join this event but would like to donate HK\$_____ to The Community Chest of Hong Kong.

捐款者姓名 / 公司名稱 (中文): _____

Donor Name (English): _____

聯絡人 Contact Person : _____

電話 Telephone No.: _____ 傳真 Fax No.: _____

地址 Address: _____

電子郵件 E-mail: _____

收據抬頭 Name on Receipt: _____

備註 Remarks:-

- 紀念車票套裝數量有限，將以先到先得形式訂購。
 With only limited sets, all orders will be entertained on a first-come-first-served basis.
- 請將此訂購表格連同劃線支票抬頭寫上「香港公益金」，寄回公益金辦事處。
 Please send this form together with a crossed cheque made payable to “The Community Chest of Hong Kong” to the Chest office.
- 公益金辦事處：香港灣仔告士打道 39 號夏愨大廈 18 樓 1805 室
 (辦公時間：星期一至五 上午九時至下午一時及下午二時至六時)
 The Chest office: Unit 1805, 18/F, Harcourt House, 39 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong
 (Office hours: Monday to Friday 9:00 am – 1:00 pm and 2:00 pm – 6:00 pm)